



飲品



DRINK LIST

紅葡萄酒 Red Wine

150ml	750ml
杯 Glass	瓶 Bottle
4,00€	18,00€

Nico Lazaridi King of Hearts

葡萄品種：梅洛，希洛瑪洛（希臘品種）

深紅寶石色，並與橡木的香味，乾果，甜香料和墨紅色漿果的香氣。酒體適中，結構合理，個性鮮明的葡萄酒。

Dry, Still, Red, Merlot, Xinomavro(Greece), 13.5% alc.

Deep ruby color and aromas of red berries with hints of oak, dried fruits, sweet spices and ink. Wine with a quite good volume, well-structured, with a strong personality

Kir Gianni Paragka Red

5,00€	22,00€
-------	--------

葡萄品種：梅洛，西拉，希洛瑪洛（希臘品種）

梅洛和西拉將野生的希洛瑪洛完美地融合在一起，創造出一種極其友好且易於在任何桌子上特出的葡萄酒。

香氣複雜，讓人聯想到覆盆子和青椒的味道。總的來說，具有淡淡的口味，而且還具有主要的酸度，可確保持久的回味。

Dry, Still, Red, Merlot, Syrah, Xinomavro(Greece), 13% alc.

Merlot and Syrah "round off" the wild Xinomavro, creating a wine extremely friendly and easy to stand on any table.

The color is bright red, while the bouquet is complex and reminiscent of raspberry with hints of green pepper. Total with a light taste, volume, round character, but also dominant acidity that ensures long-lasting aftertaste. Mild tanicotita mouth gives the impression of a beautiful carved somatos.

Pavliidi Thema Red

-	35,00€
---	--------

葡萄品種：西拉，阿吉歐吉提可（希臘品種）

酒體呈迷人的紫色，複雜的香氣由果醬，李子，太妃糖和咖啡的香氣組成，形成獨特的背景香料。他的酒嘴以酒精，酸度和單寧酸的平衡組合而著稱，既使口感和諧又豐滿，而在成熟水果和肉桂的悠長回味中。

Dry, Still, Red, Syrah, Agiorgitiko(Greece), 14% alc.

Attractive purple color. Complex bouquet composed of aromas of jam, plum, hints of toffee and coffee to reach a distinctive background spice. His mouth is distinguished by its balanced combination of alcohol, acidity and tannins that gives harmony and volume while in the long aftertaste of ripe fruits dominate and cinnamon.

Chateau Julia Merlot

-	40,00€
---	--------

葡萄品種：梅洛

幾乎是黑色的純色，帶有生動的果香香氣。典型的口味包括李子，水果蜜餞，草本植物和夜花盛放的幽香，然後是甜甜の木桶香氣。口感濃郁飽滿，森林氣息，單寧天鵝絨般柔軟。

Dry, Still, Red, Merlot, Ages well, 15% alc.

Almost black, solid color, with, vividly, fruity aromas herbal scents. Typical flavors like those of plum, fruit preserves, herbs and night flowers followed by sweet barrel hints. Mouth thick and full, with green, vivid elements on the palate and velvety tannins.

Magic Mountain

-	58,00€
---	--------

葡萄品種：品麗珠，赤霞珠

強烈的深紅色。濃郁而柔軟的口感，帶有紅色和黑色水果的強烈香氣，與橡木桶中融合的甜香料完美結合。高貴的葡萄酒，特徵豐富，口味複雜，單寧成熟，濃郁均勻。

Dry, Still, Red, Cabernet Franc, Cabernet Sauvignon, 14,5% alc.

Intense deep red color. Rich and velvety mouth with intense aromas of red and black fruits in perfect combination with sweet spices that blend with the aromas barrel. A noble wine with rich character and complex taste, ripe tannic, dense and even.